

OKTOBERFEST - LILLEBÆLT NATURISTCAMPING - 5 OKTOBER 2024

Det er ved at være tid til Oktoberfest. Vi mødes på terrassen kl. 17.00, hvor der kan købes øl, vin, vand og shots i baren. Middagen serveres kl. 18.00.



Menu

Traditionen tro serverer vi en Schnitzel med tilbehør. Dertil en overraskelsesdessert.



Prisen for denne fest er **200.-** pr. Person. Der er plads til 110 personer.

Dette er vores mest festlige arrangement, så skynd dig at tilmelde dig. Tilmelding sker ved indbetaling på **MobilePay Box 1232RH**. Skriv navne på indbetaling. Man kan også tilmelde sig ved lejrchefen på 64403359. Tilmelding er først gyldig, når man har betalt. Sidste frist for tilmelding er den 29/9 2024.

Der er tradition for, at folk klæder sig i oktoberfesttøj, men det er ikke et krav.

Vi glæder os til et brag af en fest hilsen festudvalget



Jetzt ist wieder Zeit für unser Oktoberfest. Wir treffen uns um 17 Uhr auf unsere Terrasse. Essen gibt es ab 18:00. An der Bar besteht die Möglichkeit Bier, Wein und Sprudel zu kaufen.

Menu

Wienerschnitzel Menu und ein Überraschung's Dessert.



Der Preis für Essen und Musik beträgt DKK **200** pro Person. Wir haben Platz für 110 Personen. Oktoberfest ist unsere festliche Party mit gutgelaunten Gästen in Trachten und Lederhosen und natürlich viel „Oktoberfeststimmung“ also beeilt euch und melden euch an. Anmeldung beim Platzwart tel: +45 64403359 spätestens am 29/9 und Bezahlung bei Anreise in der Rezeption.

Wir freuen uns Euch zu sehen
Liebe Grüße die Party Auswahl



Once again it's time to feast. We meet at 5 pm on the Terrace where there will be an opportunity to buy beer, wine, and water at the bar. Dinner is at 6 pm.

Menu

Traditional Schnitzel menu and a delicious dessert.



The price for this party meal is DKK **200** pr. Person. There is room for 110 people, this is one of our most festive events, and the tradition is, that we dress up in October party dresses.

Registration is by payment in the reception with the camp manager tel: +45 64403359. Paying is with cash or card. Registration is only valid when you have paid. The deadline for registration is September 29th, 2024 to the tenant manager.

We look forward to seeing you
greeting from the party committee

